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írásbeli választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Fellegi
Tamás Nemzeti Fejlesztési Miniszter Úrhoz :

„Milyen szén-dioxid kibocsátási kvótákkal kapcsolatos szerződések köttettek az
elmúlt időszakban nemzetközi színtéren?”

címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Köszönettel vetem a „Milyen tevékenységet folytat a minisztérium annak érdekében, hogy a
meglévő magyar AAU-állományt egy új nemzetközi megállapodás keretében át lehesse n
vinni 2012 utánra?” című írásbeli kérdésemre adott válaszát. Egyben jelezni szeretném, ha
bármilyen módon segítségükre tudok lenni a témában, akár az európai parlamenti frakció n
keresztül, úgy kérem jelezzék azt felém . Hiszem, hogy a kvótavagyon megfelelő kezelése ,
értékesítése közös nemzeti érdekünk .

Továbbá kérdezem Miniszter Urat :

Milyen szén-dioxid kibocsátási kvótákkal kapcsolatos szerződések kötettek az elmúlt
időszakban nemzetközi színtéren?
Milyen trendet látnak az árak alakulás terén ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2011 . szeptember 1 .

országgyűlési képviselő
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Dr. Oláh Lajos

országgyűlési képviselő
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